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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  14/02/2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  1) Υπουργό Εσωτερικών 

            2) Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

            3) Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

           

 

ΘΕΜΑ:  «Τεράστια ανάγκη του Ωρωπού για την επίσπευση του έργου 

αποχέτευσης» 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

 

Στην από 09/02/2022 σύσκεψης της Περιφέρειας Αττικής, η οποία 

αποτελεί συνέχεια της από 02/11/2021 συνάντησης που 

πραγματοποιήθηκε στο  Δημαρχείο του Δήμου Ωρωπού, αναφέρθηκε και 

το ζήτημα της δημιουργίας αποχετευτικού συστήματος στην περιοχή του 

Ωρωπού.  

 

Σύμφωνα με δημοσιεύματα του Τύπου, άπαντες οι φορείς στην πρόσφατη 

σύσκεψη συμφώνησαν στην υλοποίηση του ανωτέρω έργου, 

υποστηρίζοντας ότι πρέπει να επισπεύσουν τις απαραίτητες διαδικασίες, 

έτσι ώστε να υλοποιηθεί το πολυπόθητο έργο για τον Δήμο Ωρωπού. 

 

Υπενθυμίζεται δε, ότι η Ελλάδα καλείται να καταβάλει πρόστιμα λόγω μη 

συμμόρφωσης σε κοινοτικές περιβαλλοντικές οδηγίες και ως εκ τούτου η 

επίσπευση των διαδικασιών, η παράκαμψη γραφειοκρατικών δυστοκιών 

και η ταχεία υλοποίηση έργων, όπως αυτό  της αποχέτευσης του Δήμου 

Ωρωπού είναι μονόδρομος.  

 

Ο βιολογικός καθαρισμός και ένα σύγχρονο έργο αποχέτευσης ακάθαρτων 

στο Δήμο Ωρωπού θα ευθυγράμμιζε τον Δήμο με τις κοινοτικές 
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περιβαλλοντικές οδηγίες και θα βελτίωνε στο μέγιστο την ποιότητα ζωής 

των δημοτών αλλά και των επισκεπτών.  

 

Είναι παγκοίνως γνωστό δε, ότι ο Ωρωπός αποτελεί και θερινός 

προορισμός, τον οποίο επισκέπτονται χιλιάδες κάτοικοι της Αττικής και 

των γύρω περιοχών κατά τους θερινούς μήνες και τα σαββατοκύριακα, 

πράγμα το οποίο καθιστά την κατασκευή του άνω έργου, υψίστης 

προτεραιότητας.  

 

Βάσει των ανωτέρω,  

 

Ερωτώνται   οι Υπουργοί: 

1) Σε τι ενέργειες θα προβείτε προκειμένου να στηρίξετε το Δήμο 

Ωρωπού προς υλοποίηση του  άνω έργου; 

2) Έχει προκηρυχθεί διαγωνισμός για επιλογή ανάδοχου 

κατασκευαστή; 

3) Πότε αναμένεται να ξεκινήσουν οι εργασίες και πότε να 

ολοκληρωθούν; 

 

                                    Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Αντώνιος Μυλωνάκης 




